



Protokoll från SvDF:s Styrelsemöte Nr 5 den 11 juni 2016

Plats: Uppsala

Närvarande: Camilla Rehn Lund (CR), Nils-Erik Ekman (NEE), Torbjörn Dahlgren (TD), Joakim Kulan (JoK), Margareta Ersson (ME) och Sibyl Lindgren (SL)

Frånvarande med anmält förhinder: Denny Sigfalk (DS)

Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK) Seriekommittén (SK) Juniorkommittén (JK) Förbundskapten (FK) Arbetsutskott (AU) Riksidrottsförbundet (RF) Internationell representant (IR)

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Camilla hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes i befintligt skick.

§ 3 Uppföljning av föregående protokoll

Vi gick igenom protokollet som lades till handlingarna.

§ 4 Kassören rapporterar

Bokslutet är färdigt. Maggan påminde om traktamente.

§ 5 TK rapporterar

Riksrankingfinalen avklarad och det gick bra. Annars inget att rapportera.

§ 6 SK rapporterar

Bordlägges

§ 7 JK rapporterar

Det har inte hänt så mycket, vi har haft riksrankingsslutspel för 4 killar och 2 tjejer. Vi behöver skapa rutiner och paket för ungdomsverksamheten.

§ 8 FK/IR rapporterar

IR var representerat på Nordiska rådet som träffades under Nordic cup. Ett nytt regelverk gjordes i ordning för Nordic cup. Nordic cup 2018 kommer att spelas i Finland.

FK information: Vi har spelat Nordic cup och det blev guld i lag för damerna. Vicky Pruij tog ett brons i singel. Herrarna vann totala Nordic cup. Båda lagen i lagfinal och även helsvensk final i herrsingel.

Landslaget till EM är uttaget. Elitsatsningen på damsidan är fortfarande lite svår att hantera.

Riktlinjer för att delta och att nå en landslagsplats måste stärkas. Ansvaret ska ligga hos spelarna och inte på förbundets elitsatsning för att nå landslaget.

§ 9 Årskrönikan och Hemsidan

Arbetet med årskrönikan fortsätter.



§ 10 Disciplinnämnden

Inget att rapportera.

§ 11 Skrivelser

Inget.

§ 12 Årsmöte

Årsmöte den 13 augusti klockan 12.00 på hotell Uplandia i Uppsala

Vi jobbade med alla underlag till årsmötet, verksamhetsplan, berättelse, årsboks slut, budget mm.

Gick igenom alla motioner/skrivelser som vi fått in.

Pratade mycket om hur vi vill att vår organisation ska se ut. Grupper med TK/SK frågor och ungdomsidrotten.

§ 13 Övriga frågor

Maggan vill att vi ska kontera våra kvitto med kontonummer som finns i budgeten. Detta underlättar hennes arbete och vi vet att kostnaderna kommer på rätt konto

§ 14 Nästa möte

Nästa möte blir den 12 augusti i Uppsala kl 20.00

§ 15 Mötets avslutande

Camilla tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet:

2016-06-11

Justeras

2016-06 -20

Sibyl Lindgren

Camilla Rehn Lund